
PROTOKÓŁ NR 18

Z posiedzenia Komisji Gospodarczo-Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska z dnia 26 stycznia
2004 r.

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli radni – członkowie Komisji wg załączonej listy obec-
ności, Skarbnik Gminy Pabianice M. Nowicka, Wójt Gminy Pabianice H. Gajda, W-ce Wójt
Gminy E. Adamczyk.
Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący komisji Gospodarczo-Finansowej, Rolnej i Ochro-

ny Środowiska M.Gryska, który przedstawił następujący porządek dzienny posiedzenia Komisji:
1. Omówienie materiałów na najbliższą sesję Rady Gminy.
2. Przegłosowanie wniosków wypracowanych na posiedzeniu Komisji w dniu 14.01.2004 r.
3. Sprawy różne.

Ad. pkt. 1.

Pierwszym omawianym projektem uchwały był projekt w sprawie powołania Gminnej Rady
Sportu, ustalenia zasad powoływania jej członków oraz ustalenia Regulaminu jej działania.
Wójt Gminy zabierając głos wniósł o poprawkę do w/w projektu uchwały w następujących

paragrafach: W §2 pkt. 1 zapisać, że Rada Sportu składa się z 15 członków powoływanych przez
Radę Gminy. W punkcie tym zapisać także, że powołuje się 2 członków wskazanych przez Wójta
Gminy spośród pracowników Urzędu Gminy i wniósł także, iż powołuje się 1 członka spośród
radnych Rady Gminy Pabianice .§ 2 pkt. 2 zapisać w brzmieniu: „Przewodniczącego, Zastępcę
i Sekretarza Rady Sportu zatwierdza Rada Gminy”.
Komisja powyższa uchwałą wraz zaproponowanymi przez Wójta Gminy poprawkami zaopi-

niowała w głosowaniu jednogłośnie.
Podczas omawiania projektu uchwały w sprawie ustalenia programu współpracy z organi-

zacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności
pożytku publicznego i wolontariacie Komisja wniosła poprawkę polegającą na zmianie zapisu
w § 1 ppkt. b w następującym brzmieniu: „Organizacje wyścigów kolarskich na terenie Gmi-
ny Pabianice organizowanych przez Stowarzyszenie – akcja dla kolarstwa” Komisja powyższy
projekt uchwały wraz z naniesioną poprawką zaopiniowała pozytywnie.
Do projektu uchwały w sprawie powołania składu gminnej Rady Sportu Wójt Gminy wniósł

o poszerzenie składu Komisji o pracownika Urzędu Gminy Wieczorka oraz na członka składu
Gminnej Rady Sportu spośród radnych Rady Gminy zaproponował kandydaturę radnego M.
Banaczka.
Powyższy projekt uchwały z zaproponowanymi zmianami przez Wójta Gminy Komisja zaopi-

niowała pozytywnie w głosowaniu jednomyślnym. Komisja zapoznała się z projektem uchwały
w sprawie zmiany charakteru użytkowania gruntu z rolnego na leśny. Jest to projekt uchwały
opiniujący negatywnie zmianę charakteru użytkowania gruntu z rolnego na leśny na działce
nr 197/1 położonej we wsi Jadwinin stanowiącej własność Pana Andrzeja Sławińskiego zam.
w Jadwininie 39 a.
Zaproszony na posiedzenie inspektor A. Dudziak poinformował, że grunt do zalesienia o któ-

ry występuje w/w zainteresowany w planie zagospodarowania przestrzennego jako grunt rolny.
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Przedłożył opinię do powyższego, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Ponadto In-
spektor poinformował, że z dniem 1 V 2004 roku zmieniają się przepisy i zainteresowany będzie
mógł wnieść na ich podstawie ponownie wniosek o zalesienie w/w gruntu. Komisja wnioskuje,
aby poinformować o powyższym p. A. Sławińkiego, który złożył wniosek, jednocześnie Komisja
opiniuje przedstawiony projekt uchwały pozytywnie w głosowaniu jednomyślnym.

Ad. pkt. 2.

Komisja podjęła temat wniosków, które zostały zgłoszone na poprzednim posiedzeniu Ko-
misji dnia 14 stycznia 2004 r. Wnioski, które zostały zgłoszone na posiedzeniu Komisji dnia
14 stycznia 2004 r. stanowią załącznik do protokołu z posiedzenia Komisji GFRiOŚ z dnia
14.01.2004 r.
Przewodniczący kolejno przedstawiał wnioski z powyższego posiedzenia. Komisja omawia-

jąc wniosek nr 1 w sprawie zwiększenia środków finansowych w wydatkach -lokalny transport
w głosowaniu jednomyślnym przyjęła wniosek do realizacji.
Wnioski zgłoszone przez radnego radnego Z. Kraskę w sprawach: naprawy drogi i poboczy

w Szynkielewie na odcinku kośćiół – przejazd kolejowy oraz drogi w Szynkielewie prowadzącą
do wysypiska śmieci oraz ustawienie znaków ograniczających ciężar pojazdu na drodze w Szyn-
kielewie I, II i III zostały podjęte w głosowaniu jednogłośnie.
Rozpatrując wniosek radnej B. Pielużek w sprawie rozważenia możliwości uruchomienia do-

wozu dzieci do szkoły z Terenina, Przewodniczący Klubu radnych „Samorządowe Porozumienie
Ludowe” R. Figiel poinformował, że Klub radnych również zajmował się tą sprawą na swoim po-
siedzeniu i postawił wniosek w tej kwestii następującej treści: „Rozważyć możliwość uruchomie-
nia dowozu dzieci z Terenina i Hermanowa do szkoły w Bychlewie przestrzegając obowiązujących
przepisów prawnych”. Komisja Gopspodarczo-Finansowa, Rolna i Och. Środowiska przychyliła
się do wniosku Klubu radnych w wersji zapisanej powyżej, Przewodniczący Komisji poddał do
głosowania Komisji wniosek w powyższej kwestii w wersji zredagowanej przez Klub radnych
„Samorządowe Porozumienie Ludowe”. Wniosek został przyjęty przez Komisję w głosowaniu
jednogłośnie. Wójt Gminy odnosząc się do powyższego wniosku poinformował, że na rok bieżący
została już zatwierdzona struktura organizacyjna w związku z czym wniosek ten nie będzie brany
do realizacji, można go rozpatrywać na rok szkolny 2004/2005.
Komisja przyjęła w głosowaniu jednogłośnym wniosek radnego R. Figla i Z. Stasiaka z dnia

14 stycznia br. dotyczący przedłożenia Radzie Gminy wykazu pomocy naukowych przez szkoły
z terenu Gminy Pabianice zakupionych ze środków budżetu Gminy oraz przedłożenia informacji
zawierającej dane o pełnym wyposażeniu szkół w sale komputerowe i komputery.
Do projektu budżetu Komisja przyjęła ponadto wnioski nad którymi Przewodniczący prze-

prowadził głosowanie nad każdym wnioskiem odrębnie, a wynik głosowania był jednomyślny
nad wnioskiem nr 1, 2, 3, 4 niżej zapisanych wniosków: Natomiast wniosek nr 5 zapisany poniżej
przyjęty był w głosowaniu 8 głosami za przy 1 głosie wstrzymującym się.
1. Komisja wnosi o zobowiązanie Wójta Gminy do racjonalnego wydatkowania funduszy na
oświetlenie uliczne.

2. W dz. 926 – kultura i sport rozdz. 92.604 § 2820 kwotę 1.000 zł przeznaczyć dla Stowarzy-
szenia „Akcja dla Kolarstwa”, a pozostałą kwotę przeznaczyć do dyspozycji Rady Sportu.
1) Zabezpieczyć środki na wyposażenie gabinetu stomatologicznego, zgodnie z prośbą ZOZ
dla Ośrodka Zdrowia w Pawlikowicach po konsultacji z Wójtami Dobronia i Dłutowa
w sprawie partycypacji w kosztach remontu i wyposażenia gabinetu stomatologicznego.
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2) W przypadku nie udzielenia wsparcia finansowego na dożywianie dzieci ubogich należy
w budżecie Gminy zabezpieczyć kwotę z nadwyżki budżetowej roku 2004 r.

3) Podwyżki uposażeń, we wszystkich działach i zakładach budżetowych nie mogą przekra-
czać 4% w stosunku do 2003 r. Skarbnik Gminy poinformowała, że Kierownik GOPS
zwróciła się z pismem o zapewnienie w budżecie Gminy kwoty na dożywianie dzieci z ro-
dzin ubogich, ponieważ zachodzi obawa, że nie otrzymamy środków finansowych na ten
cel z zewnątrz tak jak było to dotychczas.

W związku z powyższym Komisja przyjęła wniosek, iż w przypadku nie udzielenia wsparcia
finansowego na dożywianie dzieci z rodzin ubogich należy w budżecie Gminy zabezpieczyć kwotę
z nadwyżki budżetowej roku 2004.
Przewodniczący Komisji poddał do głosowania wniosek Radnego R. Figla zgłoszony na po-

siedzeniu w dniu 14 stycznia br: wniosek w sprawie zawieszenia wszystkich wydatków płacowych
na poziomie roku 2003. W wyniku przeprowadzonego głosowania nad w/w wnioskiem 1 radny
opowiedział się za wnioskiem, 4 radnych było przeciw, 5 wstrzymało się od głosu. Wniosek
upadł.
Komisja wypracowała wniosek do Wójta Gminy aby zrestrukturyzować organizację pracy

i zatrudnienia w Urzędzie Gminy, GOPS i pozostałych jednostkach budżetowych oraz zmniej-
szyć koszty z tytułu zatrudnienia. Projekt restrukturyzacji przedstawić ze sprawozdaniem za I
półrocze 2004 r.

Ad. pkt. 3.

W sprawach różnych Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej Ra-
dy Gminy Pabianice jednocześnie członek Komisji Gospodarczo-Finansowej, Rolnej i Ochrony
Środowiska poinformował członków Komisji GFRiOŚ, którzy w większości stanowią także skład
Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej, że opinię do materiałów na najbliższą sesję
sporządzi z datą 21 stycznia br. to jest data ostatniego posiedzenia Komisji S.Si O. Na tym
posiedzenie Komisji zakończono.

Posiedzeniu przewodniczył
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej,

Rolnej i Ochrony Środowiska
Marek Gryska

Protokolant: Urszula Czerwonka
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